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Protokół Nr 190/2023 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 7 września 2023r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek, 

Członek Zarządu: Zbigniew Wernik, Krzysztof Zdziarski, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, 

Sekretarz Powiatu – Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i 

Zarządzania Kryzysowego – Joanna Maksym, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – Marek Kaszubskim, Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy – 

Anna Osłowska, Lekarz- Piotr Łukaszuk 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek: 

I Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia 

Powiatu Nidzickiego - środków trwałych oraz wartości niematerialnych i prawnych na rzecz 

Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica; Jagiełły 23; 13-100 

Nidzica. 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przyznania stypendiów za szczególne 

osiągnięcia w dziedzinie naukowej, artystycznej i sportowej dla uczniów uczęszczających do szkół 

prowadzonych przez Powiat Nidzicki. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie: ogłoszenia zamówienia publicznego w 

trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie: Zakup i dostawa sprzętu oraz pomocy 

dydaktycznych w ramach Projektu: „TIK? Tak! Rozwijamy się zawodowo w ZSZiO w Nidzicy”, 

nr RPWM.09.03.01-28-0004/23, dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020r. 

4. Upoważnienia dla Dyrektorów: CKZ w Nidzicy i SOSW w Nidzicy. 

5. Prośba o zatrudnienie nauczycieli. 

6. Porozumienie pomiędzy Warmińsko-Mazurską Wojewódzką Komendą Ochotniczą Hufców 

Pracy w Olsztynie a Powiatem Nidzickim. 

II Wydział Finansowy 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 

rok. 

III Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

1. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami. 

IV Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Sprawy związane z funkcjonowaniem Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, w tym sprawy 

związane z kontrolą NIK. 

 

Ad. I.1  

P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Nidzickiego - środków trwałych oraz wartości 

niematerialnych i prawnych na rzecz Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. 

Stanisława Staszica; Jagiełły 23; 13-100 Nidzica. Środki trwałe, które zostaną nieodpłatnie 

przekazane to drukarka 3D MakerBot Method X oraz Serwer Hewlett Packard Enerprise Serwer 

Proliant ML350 na rzecz ZSZiO w Nidzicy w celu realizacji Projektu „Stawiamy na jakość. 

Poprawa infrastruktury kształcenia ogólnego w ZSZiO w Nidzicy” współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.   
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Zarząd Powiatu w Nidzicy nie wniósł uwag i jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie 

nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Nidzickiego - środków trwałych oraz 

wartości niematerialnych i prawnych na rzecz Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica; Jagiełły 23; 13-100 Nidzica liczbą głosów: 4 

- „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. I.2 

 

Następnie, P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w 

sprawie przyznania stypendiów za szczególne osiągnięcia w dziedzinie naukowej, artystycznej i 

sportowej dla uczniów uczęszczających do szkół prowadzonych przez Powiat Nidzicki. Zostały 

zwiększone środki o 10.000,00 zł na stypendia, w związku z tym zwiększyła się liczba 

przyznanych stypendiów o 7.  

 

Zarząd Powiatu w Nidzicy nie wniósł uwag i jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie 

nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Nidzickiego - środków trwałych oraz 

wartości niematerialnych i prawnych na rzecz Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica; Jagiełły 23; 13-100 Nidzica liczbą głosów: 4 

- „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. I.3 

 

Dalej, P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w 

sprawie: ogłoszenia zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie: 

Zakup i dostawa sprzętu oraz pomocy dydaktycznych w ramach Projektu: „TIK? Tak! Rozwijamy 

się zawodowo w ZSZiO w Nidzicy”, nr RPWM.09.03.01-28-0004/23, dofinansowanego ze 

środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2014-2020r. Chodzi o pozyskanie sprzętu do pracowni zawodowych, symulatorów pojazdów 

hybrydowych. Dofinansowanie w wysokości ok. 50.000,00 zł, z czego 15% to wkład własny. 

Kwota ta jest już zabezpieczona w budżecie powiatu.  

 

Zarząd Powiatu w Nidzicy nie wniósł uwag i jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie 

Nidzicy w sprawie: ogłoszenia zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

negocjacji na zadanie: Zakup i dostawa sprzętu oraz pomocy dydaktycznych w ramach 

Projektu: „TIK? Tak! Rozwijamy się zawodowo w ZSZiO w Nidzicy”, nr 

RPWM.09.03.01-28-0004/23, dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020r., liczbą głosów: 

4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. I.4 

 

P. Joanna Maksym przedstawiła upoważnienie dla Pana Jarosława Kwietnia Dyrektora 

Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy oraz dla Pani Bożeny Breńskiej do dokonywania 

czynności faktycznych i prawnych związanych z prowadzeniem szkół w granicach bieżącej 

działalności. 

Upoważnienia obowiązują od dnia 1 września 2023 r. na okres pełnienia funkcji Dyrektora.   

 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wydanie upoważnień dla Pana Dyrektora CKZ 

w Nidzicy oraz Pani Dyrektor SOSW w Nidzicy, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”,  

0-„wstrzymuje się”. 
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Ad. I.5 

Ponadto, P. Joanna Maksym przedstawiła pismo Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy o wyrażenie zgody na realizacje nadgodzin przez dyrektora i 

wicedyrektorów ZSZiO w Nidzicy ww. roku szkolnym 2022/2023. Realizacja nadgodzin wynika 

z braku możliwości przydzielenia godzin innym nauczycielom. W wyniku b. dużego naboru 

(„podwójny rocznik”) pozostali nauczyciele mają już zaplanowane ponad półtora etatu.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na realizację nadgodzin przez 

dyrektora i wicedyrektorów ZSZiO w Nidzicy ww. roku szkolnym 2022/2023, liczbą 

głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Następnie, P. Joanna Maksym przedstawiła pismo Dyrektora Centrum Kształcenia 

Zawodowego w Nidzicy o wyrażenie zgody na zatrudnienie 1 emeryta na turnusach dokształcania 

teoretycznego młodocianych pracowników w zawodach monter sieci i instalacji sanitarnych oraz 

murarz-tynkarz, 1 rencisty na turnusach dokształcania teoretycznego młodocianych pracowników 

w zawodach tapicer i stolarz, dyrektora CKZ na turnusach dokształcania teoretycznego 

młodocianych pracowników w zwodzie elektryk w oparciu o przepisy Karty Nauczyciela. 

Zatrudnienie ww. osób jest niezbędne z uwagi na dużą liczbę kursów prowadzonych przez CKZ 

w roku szkolnym 2023/2024 oraz brakiem możliwości zatrudnienia innych nauczycieli w tych 

zawodach.  

Zarząd nie wniósł uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na zatrudnienie osób  

we wskazanym piśmie, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. I.6 

 

Dalej, P. Joanna Maksym omówiła porozumienie pomiędzy Warmińsko-Mazurską 

Wojewódzką Komendą Ochotniczą Hufców Pracy w Olsztynie a Powiatem Nidzickim. Strony 

realizują zadania na rzecz przeciwdziałania marginalizacji i wykluczeniu społecznemu młodzieży, 

poprzez aktywizację zawodową, kształcenie, wychowanie i opiekę. Porozumienie obowiązuje od 

dnia 1 września 2023 r. i zostaje zawarte na czas nieokreślony. 

 

Brak pytań i uwag. 

Zarząd jednogłośnie zaopiniował porozumienie pomiędzy Warmińsko-Mazurską 

Wojewódzką Komendą Ochotniczą Hufców Pracy w Olsztynie a Powiatem Nidzickim, 

liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. II. 1 
 

 p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu w Nidzicy na 2023 rok zawierający: 

 
1. decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 276/2023 z dnia 5 września 2023 r. 

zawierającą zwiększenie planu dotacji celowych dla powiatu w dziale 754, rozdziale 75411 
§2110Z o kwotę 13.636,00 zł, W ślad za tym, Komendant Powiatowy Państwowej Straży 
Pożarnej w Nidzicy złożył wniosek o zwiększenie planu wydatków w dziale 754, rozdziale 
75411 §4260 o kwotę 13.636,00 zł.  Powyższe środki zgodnie z decyzją Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego zostaną przeznaczone na bieżące funkcjonowanie Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy z uwagi na dynamiczny wzrost cen energii 
i innych mediów w 2023 r.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
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2. wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 
2023 rok  zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 853, rozdziale 85333 o kwotę 
9.168,00 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4040 o kwotę 1.115,00 zł, §4110 o kwotę 
5.500,00 zł i §4120 o kwotę 2.553,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale 
i rozdziale 85333 o kwotę 9.168,00 zł wg. następującego wyszczególnienia: w §4210 o kwotę 
5.974,00 zł i §4440 o kwotę 3.194,00 zł. Jednostka uzasadnia zmiany potrzebą zakupu 
materiałów biurowych i paliwa niezbędnych do wykonywania bieżącej pracy pracowników 
Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy, zakupem środków czystości dla wszystkich 
pracowników urzędu oraz koniecznością dokonania korekty w §4440 odpisy na zakładowy 
fundusz świadczeń socjalnych, ponieważ nastąpiła zmiana wysokości odpisu na ZFŚS w 2023 r.   
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

3. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 2023 
rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdziale 75095 §4210 o kwotę 
1.000,00 zł i zwiększenie planu wydatków w dziale 750, rozdziale 75020 §4220 o kwotę 
1.000,00 zł. Jednostka uzasadnia zmiany koniecznością zakupu środków żywności. 
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 

4. wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy o zmiany w planie finansowym 

jednostki na 2023 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków o kwotę 1.363,00 zł  

wg. następującego wyszczególnienia: w dziale 852, rozdziale 85218 §4210 o kwotę 1.088,00 zł  

i w dziale 855, rozdziale 85508 §4210 o kwotę 275,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków wg. 

następującego wyszczególnienia: w dziale 852, rozdziale 852018 o kwotę 1.088,00 zł, z czego 

w §4430 o kwotę 200,00 zł i w §4440 o kwotę 888,00 zł oraz w dziale 855, rozdziale 85508 

§4400 o kwotę 275,00 zł. Zmiany w budżecie PCPR w Nidzicy wynikają ze zmiany ustawy z 

dnia 7 lipca 2023 roku o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach służących realizacji 

ustawy budżetowej na rok 2023 oraz niektórych ustaw, która podwyższa z dniem 1 lipca 2023 

r. wysokości odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych oraz z związku ze 

zmianami (opłata miesięczna za obsługę) umowy z Bankiem Spółdzielczym, który zajmuje się 

obsługą rachunków PCPR w Nidzicy.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

5. wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy z zmiany w planie 
finansowym jednostki na 2023 rok zawierający zwiększenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80153 o kwotę 265,47 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4350 o kwotę 2,62 
zł i §4860 o kwotę 262,85 zł. Jednostka uzasadnia zmiany w planie wydatków otrzymanymi 
środkami z Funduszu Pomocy na wsparcie uczniów z Ukrainy, które zostaną przeznaczone na 
zakup w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe dla uczniów. W związku z 
powyższym zwiększa się plan dochodów w Starostwie Powiatowym w Nidzicy w dziale 758, 
rozdziale 75814 o kwotę 265,47 zł.  
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższych wniosków. 
 

6. decyzję Ministra Finansów z dnia 21 sierpnia 2023r. o przekazaniu z rachunku pomocniczego 
Funduszu Pomocy, którego dysponentem jest Minister Finansów, dodatkowych środków z 
tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań 
oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami 
będącymi obywatelami Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa, za okres od 1 do 31 lipca 2023 r.. W związku z tą decyzją  zwiększa się plan 
dochodów w dziale 758, rozdziale 75814 §2100 o kwotę 5.778,00 zł.. W ślad za tym, jednostki 
oświatowe złożyły wnioski o zmiany w planach finansowych  na 2023 r. polegające na 
zwiększeniu planu wydatków w jednostkach wg. następującego wyszczególnienia w: 
 

1) Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o kwotę 1.790,90 zł wg. 
następującego wyszczególnienia:  
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- w dziale 801, rozdziale 80115 o kwotę 1.790,90 zł: w §4350 o kwotę 236,91 zł,  w 
§4750 o kwotę 603,06 zł, §4850 o kwotę 118,43 zł 
- w dziale 801, rozdziale 80117 o kwotę 832,50 zł: w §4350 o kwotę 605,26 zł,  w 
§4750 o kwotę 189,94 zł, §4850 o kwotę 37,30 zł 

2) Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 80120 o kwotę 

1.614,70 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4350 o kwotę 123,36 zł, §4750 o 

kwotę 1.246,52 zł i §4850 o kwotę 244,82 zł.  

3) Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 
80102 o kwotę 1.560,80 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4740 o kwotę zł; 
§4750 o kwotę 1.249,13 zł; §4850 o kwotę 249,83 zł, §4860 o kwotę 1,07 zł. 

4) Starostwie Powiatowym w Nidzicy w dziale 801, rozdziale 80117 §2340 o kwotę 
785,40 zł (dla Branżowej Szkoły I Stopnia AWA MEBEL) 

 
 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

7.  wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy w zmiany w 

planie finansowym jednostki na 2023 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 

754, rozdziale 75411 o kwotę 8.025,76 zł wg. następującego wyszczególnienia: w §4050 o 

kwotę 7.774,38 zł i §4550 o kwotę 251,38 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 754, 

rozdziale 75411 o tą samą kwotę 8.025,76 zł wg. następującego wyszczególnienia: w §4060 o 

kwotę 7.774,38 zł i §4440 o kwotę 251,38 zł. Jednostka uzasadnia zmiany wywiązaniem się z 

obowiązku nałożonego ustawą o Państwowej Straży Pożarnej, w związku z czym środki 

finansowe uzyskane z tytułu zmniejszenia uposażeń strażaków w okresie przebywania na 

zwolnieniu lekarskim przeznacza się w całości na nagrody uznaniowe za wykonywanie zadań 

służbowych  zastępstwie strażaków przebywających na zwolnieniach lekarskich. Ponadto, 

środki zostaną przeznaczone na uzupełnienie brakującej kwoty do wypłaty jednorazowego 

specjalnego dodatku motywacyjnego dla funkcjonariuszy pełniących służbę w Komendzie 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy oraz przeznaczone na uzupełnienie odpisu 

na ZFŚS, w związku ze wzrostem odpisu na ZFŚS na 2023 rok na podstawie ustawy z dnia 7 

lipca 2023 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach służących realizacji ustawy 

budżetowej na 2023 rok oraz niektórych innych ustaw. 

 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 

8. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 2023 

rok w dziale 750, rozdziale 75075 §4210 o kwotę 2.000,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków  

w dziale 750, rozdziale 75075 §4220 o kwotę 2.000,00 zł. Powyższa zmiana wydatków w 

planie finansowym jednostki wynika z dużej ilości organizowanych wydarzeń o charakterze 

kulturalno-sportowym, które samorząd Powiatu Nidzickiego współtworzy oraz w których 

aktywnie uczestniczy.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

9. wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy o zmiany w planie 
finansowym wydatków na 2023 rok zawierający zmniejszenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80115 §4210 o kwotę 191,04 zł oraz zwiększenie planu wydatków w dziale 801, 
rozdziale 80115 §4270 o kwotę 191,04 zł. Zmiany w planie finansowym jednostki związane są 
z przeprowadzeniem konserwacji boisk z nawierzchnią z trawy syntetycznej.  

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 
10.  decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego nr FK 242/2023 z dnia 18 sierpnia 2023 r. 

zawierające zwiększenie planu dotacji celowych dla powiatu w dziale 710, rozdziale 71015 
§2110 o kwotę 6.890,00 zł oraz w dziale 754, rozdziale 75411 §2110 o kwotę 53.770,00 zł. W 
związku z powyższym Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Nidzicy złożył 
wniosek o zmiany w planie finansowym jednostki na 2023 rok zawierający zwiększenie planu 
wydatków w dziale 710, rozdziale 71015 o kwotę 6.890,00 zł wg. następującego 
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wyszczególnienia: w: §4020 o kwotę 3.664,16 zł, §4010 o kwotę 1.600,00 zł, §4110 o kwotę 
943,87 zł, §4120 o kwotę 128,97 zł i §4440 o kwotę 553,00 zł, a także zwiększenie planu 
dochodów w dziale 710, rozdziale 71015 §0920 o kwotę 700,00 zł. W ślad za ww. decyzją 
Wojewody, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy złożył również 
wniosek o zwiększenie planu dotacji celowej na 2023 rok zawierający zwiększenie planu 
wydatków w dziale 754, rozdziale 75411 o kwotę 53.770,00 zł wg. następującego 
wyszczególnienia: w: §4020 o kwotę 1.500,00 zł, §4060 o kwotę 51.990,00 zł, §4110 o kwotę 
268,00 zł i §4120 o kwotę 12,00 zł. Środki zostaną przeznaczone na wynagrodzenia i 
pochodne od wynagrodzeń w celu utworzenia w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Nidzicy dodatkowego funduszu motywacyjnego w wysokości 3,2% kwoty 
stanowiącej 5/12 planowanych na rok 2023 wynagrodzeń osobowych i uposażeń.  

 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

11. decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 252/2023 z dnia 18 sierpnia 2023 r. 
zawierającą zwiększenie planu dotacji celowej dla Powiatu Nidzickiego w dziale 754, 
rozdziale 75411 §2110 o kwotę 33.000,00 zł. W ślad za tym, Komendant Powiatowy 
Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy złożył wniosek o zmiany w planie finansowym 
wydatkówa. budżetowych jednostki na 2023 rok zawierający zwiększenie planu wydatków w 
dziale 754, rozdziale 75411 §4180 o kwotę 33.000,00 zł. Zgodnie z decyzja Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego powyższe środki zostaną przeznaczone na sfinansowanie wypłaty 
świadczenia motywacyjnego strażakom pełniącym służbę w Komendzie Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy.  
 
 
Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 190/545/2023 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad. III.1 

 

P. Marek Kaszubski przedstawił sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami tj.  

1) zawiadomieniem Starosty Nidzickiego o tym, że sprawa wydania pozwolenia na budowę 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego na działce nr 16/5 w obrębie i miejscowości 

Brzeźno Łyńskie, gm. Nidzica zostanie załatwione w terminie dłuższym niż w ciągu 

miesiąca od dnia wszczęcia postepowania administracyjnego.     

2) decyzją Wójta Gminy Janowo o warunkach zabudowy w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy  na budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego z infrastrukturą 

techniczną na działce o nr geodezyjnym 126/2 położonej w obrębie geodezyjnym 

Jagarzewo, gmina Janowo.  

3) zawiadomieniem-obwieszczeniem  o wszczęciu postepowania administracyjnego  w 

sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 

polegającego na budowie „Elektrowni Fotowoltaicznej  Róg 203 o maksymalnej mocy 

przyłączeniowej 9 MW wraz z infrastrukturą towarzyszącą oraz urządzeniami do 

wytwarzania energii elektrycznej.” na wniosek z dnia 05.08.2023r. złożony przez Zakład 

Inżynierii Środowiska AGREN. 

 

godz. 13:40 do posiedzenia Zarządu Powiatu dołączyła P. Anna Osłowska  

 

Ad. IV.1 

 
Starosta P. Marcin Paliński przywitał na posiedzeniu Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Nidzicy P. Annę Osłowską. P. Starosta poprosił, aby P. Dyrektor przedstawiła sprawy 
związane z funkcjonowaniem ZOZ w Nidzicy.  
 

P. Anna Osłowska przedstawiła informację z trwającego konkursu. Poinformowała, że  

1 września o godz. 10:00 odbyło się otwarcie ofert w ramach konkursu postępowań na udzielanie 
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świadczeń zdrowotnych ZOZ w Nidzicy. Złożono 93 oferty wyższe kwotowo od poprzednich o 

20-40%, Dodała, że nie na wszystkie świadczenia zostały złożone oferty. W związku z tym nie 

wszystkie świadczenia medyczne zostaną zabezpieczone z uwagi na brak ogłoszonych ofert w 

danej dziedzinie, czego konsekwencją może być zagrożenie  funkcjonowania oddziałów 

szpitalnych, dotyczy to głównie oddziału wewnętrznego oraz oddziału ginekologicznego.  

W związku powyższym ZOZ prosi o wyrażenie opinii w tej sprawie. P. Dyrektor dodała, że nie 

złożono ofert na kierowników oddziałów wewnętrznego, chirurgicznego, ginekologicznego, 

lekarze, którzy złożyli wcześniej wypowiedzenia nie złożyli ofert do konkursu. Z dniem 15 

października te wypowiedzenia się zrealizują.  

 

godz. 13:50 do posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył P. Piotr Łukaszuk 

 

P. Anna Osłowska poinformowała również. Że znacznie mniej jest też ofert od anestezjologów i 

są one wyższe i nie zabezpieczają całodobowo świadczeń oferty anestezjologiczne. Nowe oferty 

są złożone na wyższe kwoty. Stawki są o 20-40% wyższe podane od tych, którzy złożyli oferty: 

personel pielęgniarski, ratownicy, fizjoterapeuci,  lekarze wszystkich specjalności, którzy 

obsługują poradnie specjalistyczne, psychiatrzy, psycholodzy. 93 oferty są wyższe kwotowo,  

a niektórych ofert w ogóle nie ma. Nie ma też żadnej oferty na oddział pediatryczny. P. Dyrektor 

przypomniała, że zawieszenie oddziału pediatrycznego kończy się w następnym tygodniu.  

W związku z tym, trzeba byłoby zgłosić wniosek do Wojewody o wpis do rejestru zgłaszający 

wyrejestrowanie oddziału, który to ustawowy obowiązek ciąży na dyrektorze, który w ciągu 2 tyg. 

musi zgłosić niefunkcjonujący oddział i wypowiedzieć umowę funduszu, żeby mogły być 

uruchomione środki do innej działalności. ZP. Dyrektor poinformowała również, że złożyła też 

wszystkie uchwały Rady Społecznej: pierwsza to jest o wyrejestrowanie oddziału pediatrycznego, 

druga o zwiększeniu kwoty limitu kredytu obrotowego, trzecia o zmianie statutu, czwarta o 

zmianie w regulaminie organizacyjnym.  

 

Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że jeżeli chodzi o wyrażenie opinii to niezbędne będzie 

spotkanie z Radnymi Rady Powiatu w Nidzicy, ponieważ Zarząd Powiatu jest organem 

wykonawczym, natomiast to Rada Powiatu jest organem założycielskim. 

Dodał, że na pewno Zarząd Powiatu będzie potrzebował szczegółowej kalkulacji wzrostu ofert o 

20-40% od jakiej kwoty bazowej. Zapytał jak na koniec sierpnia wygląda sytuacja finansowa 

szpitala. 

P. Anna Osłowska odpowiedziała, że sierpień nie jest jeszcze zamknięty. Na tą chwilę lipiec jest 

zamykany, z takich rzeczy ważniejszych to lekarze interniści przyjęli obniżenie kontraktów. 

Wpłynęły nadlimity z funduszu za 1 kwartał, więc sam lipiec będzie wyglądał lepiej. Na ten efekt 

narastający trzeba będzie jeszcze poczekać chociaż kwartał. Dodała, że ZOZ stara się o 

uwolnienie środków z oddziału pediatrycznego ponieważ są one zablokowane za wykonane 

nadlimity. P. Dyrektor powiedziała, że mamy ponad 2 mln nadwykonań. Skierowała pismo, żeby 

fundusz zapłacił dla ZOZ chociaż za to co zostało wykonane. Ponadto, P. Dyrektor 

poinformowała, że P. Leszek Cichowski nie złożył oferty na kierownika oddziału, od czerwca nie 

jest też zastępcą dyrektora.  

 

Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że niezbędne jest niezwłoczne spotkanie Rady Powiatu 

ponieważ pozytywne zaopiniowanie wiąże się z konsekwencjami finansowymi i trzeba o tym 

pamiętać. Jeżeli chodzi o decyzje finansowe to takie decyzje podejmuje Rada Powiatu nie Zarząd 

Powiatu. Taki wniosek zostanie skierowany do Przewodniczącego Rady Powiatu o pilne 

zorganizowanie spotkania z Radnymi.  Dodał, że Zarząd może opiniować jedynie kierunki 

rozwoju, które podparte są ściąganiem środków zewnętrznych związanych z funkcjonowaniem i 

bieżącym utrzymaniem szpitala. Możemy jedynie wesprzeć szpital i skierować kolejne pismo do 

NFZ. Jeśli chodzi o kwestie zatrudnienia lekarzy to, że oferty są wyższe to takie realia dyktuje 
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rynek.  P. Starosta powtórzył, że, aby podjąć jakiekolwiek działania to niezbędna jest opinia Rady, 

aby zarekomendowała niezbędne działania.  

 

P. Anna Osłowska odpowiedziała, że to nie tylko chodzi o lekarzy, ale o cały personel. 

Powiedziała, że nie podała kwoty ponieważ niektórzy Ci lekarze którzy pracują w poradni mają 

stawkę od ceny punktu czyli np. cena pkt. 1,81 zł plus 50% a inni którzy pracują całodobowo 

mają stawkę na dniu i na dyżurze. Są różne sposoby finansowania, nie ma jednej kwoty. 

Niektórzy mają też złożony kontrakt bo mają 4 miejsca np. oddział wewnętrzny, geriatryczny,  

izba przyjęć, ZOL i rehabilitacja.  

 

P. Piotr Łukaszuk powiedział, że zespół liczył 6 osób, które obsługiwały 4 oddziały 6-osobowe. 

Na 2 oddziałach, którymi się opiekowaliśmy mamy nadwyżkę. Część obowiązków jest tak duża a 

praca jest niebywale odpowiedzialna, podkreślił, że w tej sprawie chodzi o bezpieczeństwo 

pacjentów. Wyjaśnił, że średnio przypada na dzień 30 osób na 1 lekarza. Jest to bardzo dużo. 

Trzeba spojrzeć pod tym kątem co zrobić żeby rozbudować tą infrastrukturę dalej w kierunku 

szpitala przewlekłego i zamknąć ostrą izbę przyjęć i zastanowić się i pochylić nad zamknięciem 

oddziału wewnętrznego albo zawieszeniem działalności dlatego, że w tej chwili zgłosiło się do 

konkursu tylko 3 osoby. P. Piotr Łukaszuk  podkreślił, że jest z ramienia lekarzy i chciałby 

przekazać Zarządowi, że z 3 osobami 4 oddziały nie mogą funkcjonować. Oddział wewnętrzny 

jest najbardziej absorbujący ponieważ jest ostrym odziałem, do którego często przyjeżdżają 

pacjenci zaintubowani lub wymagający intubacji i trzeba tutaj podjąć działania ratownicze. Trzeba 

byłoby pochylić się nad tym, żeby zamknąć oddział wewnętrzny a pozostawić ten funkcjonujący 

w Działdowie, ponieważ tylko taką opcję teraz widzimy.  

 

Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że te uwagi, które wskazał P. Łukaszuk należałoby 

przelać na papier i poinformować o tym wszystkie służby: Wojewodę Warmińsko- Mazurskiego, 

Dyrektora NFZ, dlatego, że głównym płatnikiem jest fundusz zdrowia i to oni odpowiadają za to 

co dzieje się w służbach zdrowia. P. Starosta powiedział, że słusznie P. doktor wskazuje na brak 

kadry, natomiast Zarząd Powiatu tego nie zrobi. Zapewne P. dyrektor też robiła wszystko żeby tą 

kadrę pozyskać, dlatego też warto było poinformować jaka jest sytuacja szpitala w Nidzicy NFZ 

oraz P. Wojewodę. 

P. Łukaszuk dodał, że warto byłoby zwiększyć w przyszłości liczbę hospitalizacji na oddziale 

geriatrii. Mamy do tego dobre podstawy diagnostyczne i tymi siłami kadrowymi, którymi 

dysponuje szpital można byłoby zabezpieczyć ten 1 oddział i ewentualnie ZOL, ale bez ostrej 

izby przyjęć. Dodał, że można byłoby w przyszłości pochylić się nad problemem mieszkań co 

mogło przyciągnąć lekarzy do pracy. Dodał również, że problem z oddziałami internistycznymi 

jest w każdym powiecie.  

Starosta P. Marcin Paliński powtórzył, że uważa, że niezwłocznie i konieczne jest zorganizowanie 

spotkania z Radą Powiatu. P. Starosta powiedział, że zostanie przesłany wniosek  

do P. Przewodniczącego Rady o zorganizowanie spotkania w celu przedstawienia informacji, o 

których ZOZ poinformował na dzisiejszym posiedzeniu.  

 

P. Łukaszuk powiedział, że oddział, który powinien zostać w szpitalu to oddział geriatryczny. 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek zapytał czy oznacza to, że szpital chce całkowicie odejść od 

funkcjonowania oddziału wewnętrznego. Zapytał jakie w takim razie miałyby pozostać oddziały 

w szpitalu 

P. Łukaszuk odpowiedział, że oddziałami, które by pozostały to geriatria, ZOL, rehabilitacja, jeśli 

byliby chirurdzy to też chirurgia by pozostała.  

 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek powiedział, że oddział wewnętrzy generuje najwięcej obrotu dla 

szpitala 
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P. Anna Osłowska powiedziała, że to system generuje obecną sytuację szpitali. P. Dyrektor 

powróciła również do tematu oddziału pediatrycznego. Powtórzyła, że w przypadku tego 

oddziału głównym powodem jego zawieszenia były braki kadrowe, a dodatkowym przynoszenie 

strat. Identyczna sytuacja jest teraz z oddziałem wewnętrznym. Jest potrzebnych co najmniej 6 

lekarzy żeby obsadzić grafik z dyżurami lekarzy specjalistów. Takie są wymagania systemu, żeby 

prowadzić ostry oddział.   

 

godz. 14:44 posiedzenie Zarządu Powiatu opuścił P. Piotr Łukaszuk.  

godz. 14:52 posiedzenie Zarządu Powiatu opuściła P. Anna Osłowska.   

 

P. Sekretarz powiedziała, że pisma odnośnie kontroli NIK, pisma NFZ dotyczące 

niedoszacowania punktów zostały przekazane na platformie e-sesja dla Członków Zarządu.   

 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek powiedział, że chciałby, aby Jego osoba została wykreślona z 

opieki i wydawania decyzji nad szpitalem. 

Starosta P. Marcin Paliński zapytał jakie decyzje są zmieniane i kogo wpiszemy.  

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek odpowiedział, że nie wie kogo wpiszemy.  

Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że trzeba będzie w takim razie wskazać jakąś propozycję. 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek wyjaśnił, że nie ma żadnego wpływu na szpital. Jego opinie nie 

są brane pod uwagę a decyzje na szpital są zmieniane. Chciałby, żeby Jego osoba została 

wykreślona z konieczności obowiązku pracy i opieki nad szpitalem. Współpraca z P. Dyrektor nie 

układa się, pomimo wielu prób i starań.   

 

 Starosta P. Marcin Paliński zapytał czy któryś z Członków Zarządu chciałby zastąpić  

P. Wicestarostę.  

Nie było propozycji ze strony Członków Zarządu.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

 

Protokołowała: 

 
Inspektor 

/-/Paulina Pokus 
Starosta 

 / - / Marcin Paliński 
Wicestarosta 

 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


